
 

 

 

 

 

College van Gedeputeerde Staten van de provincie Groningen  
Postbus 610  
9700 AP Groningen  
  
Groningen 31 maart 2020  
  
Betreft: Extern salderen 
 
Geacht college,  
 
Wij hebben uit verschillende media kunnen vernemen dat de provincie Noord-Brabant voornemens is 

om zes veehouderijen op te kopen om stikstofruimte te creëren voor het Logistiek Park Moerdijk. 

Twee daarvan liggen in Brabant en de andere vier liggen in andere provincies, waaronder Drenthe. 

Dit brengt de Statenfractie van het CDA tot de volgende vragen:  
 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat Noord-Brabant stikstofruimte opkoopt van 
veehouderijen in andere provincies? 

2. Wat is de reactie van het college op deze manier van werken van de provincie Noord-Brabant? 
3. Wil Noord-Brabant ook stikstofruimte opkopen in Groningen? Zo ja, vindt het college dit een 

wenselijke ontwikkeling? 
4. Klopt het dat extern salderen met veehouderijen niet is toegestaan? Indien dat wel is 

toegestaan, sinds wanneer is dat mogelijk? 
5. Indien extern salderen wel is toegestaan, mag ammoniakuitstoot uit de landbouw uitgeruild 

worden met een ander soort stikstof die vrijkomt uit de industrie? Zo ja, vindt het college dit 
wenselijk? 

6. Hoe voorkomen wij een groot aantal lege stallen in de provincie Groningen door het opkopen 
van stikstofruimte uit de veehouderijsector? 

7. Is het college het met ons eens dat een platteland met lege stallen slecht is voor de 
leefbaarheid op het platteland? 

8. Wanneer verwacht het college dat er meer helderheid komt over landelijke en provinciale 
randvoorwaarden en regels rond opkoop van stikstofruimte? 

 
In afwachting van uw reactie. Met hartelijke groet,  
 
Namens de CDA Statenfractie,  
 
Jesper Bergsma 


